

《单词百科:heilongjiang是什么意思?heilongjiang怎么发音?heilongjiang的解释和用法》

英语单词heilongjiang是什么意思?heilongjiang怎么读?heilongjiang怎么发音?简答网为您整理了heilongjiang的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



heilongjiang怎么读

heilongjiang的读音:[' hei ' lu ŋ ' d ʒ j ɑ : ŋ]

heilongjiang的意思

1、黑龙江（位于中国东北地区北部）；

heilongjiang的双语例句

1、And the frigid climate bestows Heilongjiang rich resources of ice and snow.

寒冷的气候赋予了其得天独厚的冰雪资源.

2、 I went to 3 elementary schools , 1 in Heilongjiang, 1 in Nanjing , and 1 in California.

今天老公又去参加同学聚会, 我很羡慕.

3、 Domestic products Hebei, Shandong, Heilongjiang , Jilin, Liaoning and other places.

产品内销河北、东、龙江、林、宁等地.

4、 This part analysis mainly the advantages around the actual situations in heilongjiang reclamation areas.

这一部分主要围绕垦区小城镇建设的实际情况,分析了垦区在城镇化道路上的优势.

5、 Objective To investigate the composition of fly species at Xunke Port in Heilongjiang province.

[中英文摘要]目的调查逊克口岸蝇类的种群组成.

6、 The export of the soybean played an important role in Heilongjiang's production. "

大豆出口在我省农产品出口中占有重要的地位.

7、 The third part analyzes the major factors affecting the development of organic agriculture in HeiLongJiang.

第三部分主要分析了影响我省有机农业发展的因素.

8、 Xiao Hong (1911-1942), originally named Zhang Naiying, was from Hulan , Heilongjiang.

原名张乃莹. 1933年 开始文学创作.

9、 For merger and acquisition of SOEs in Heilongjiang province , the investors may recruit the employees themselves.

投资者并购或控股省内国有企业, 可自主录用所需员工.

10、 Heilongjiang Province in high and cold area, and most of the textile factories are closed buildings.

因我省地处高寒地区, 纺织厂厂房多为封闭式.

以上是简答网为您整理的heilongjiang怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于heilongjiang的用法、heilongjiang的释义、heilongjiang的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/heilongjiang>

